

MARS LEI VOCAL STUDENTS RECITAL
節目單 . Programme

Vaga luna
遊移的月亮

V. Bellini
貝里尼

Alma del core
我心的靈魂

A. Caldara
卡爾達拉

"Voi che sapete" from *Le Nozze di Figaro*
「你們可知道」選自歌劇《費加羅的婚禮》

W.A. Mozart
莫扎特

春思曲

黃自

次女高音：王彥蓉 鋼琴：李牧宸
Mezzo-soprano: **Winnie Wang** Piano: **Moon Lee**

Le Violette
紫羅蘭

A. Scarlatti
斯卡拉蒂

Nel cor più non mi sento
我心里不再感到青春火焰在燃燒

G. Piascello
帕伊西埃洛

"Una donna a quindici anni" from *Così fan tutte*
「年輕姑娘應該懂得」選自《女人心》

W. A. Mozart
莫扎特

火把節的火把

陳勇

柏米爾我的家鄉多麼美

鄭秋楓

女高音：莫子丁 鋼琴：李穎欣
Soprano : **Dolly Mo** Piano : **Erin Lee**

Per la gloria d'adorarvi
多麼幸福能讚美你

G.B. Bononcini
博農奇尼

Se tu m'ami
假如你愛我

G.B. Pergolesi
佩爾戈萊西

Sebben Crudele
雖然你冷酷無情

A. Caldara
卡爾達拉

Son tutta duolo
我多麼痛苦

D. Scarlatti
斯卡拉蒂

越人歌

劉青

女次高音：麥芷晴 鋼琴：王瑞鑫
Mezzo-soprano: **Mia Mai** Piano: **Acacia Wang**

王彥蓉，2005年五月份出生於中國深圳，四歲開始學鋼琴，十六歲開始學習美聲。現就讀於北京師範大學-香港浸會大學聯合國際學院（UIC），音樂表演繫的大二聲樂生，師從聲樂導師李兆康。

Yanrong Wang (Winnie) was born in May 2005 in Shenzhen, China. She started learning piano at the age of four and began studying Bel Canto at sixteen. She is currently a sophomore vocal student in the Department of Music Performance at Beijing Normal University-Hong Kong Baptist University United International College (UIC). She is currently taught by vocal instructor Mars Lee at UIC.

莫子丁，十四歲開始學習聲樂，現就讀於北京師範大學-香港浸會大學聯合國際學院（UIC），音樂表演系大二聲樂生，師從聲樂導師李兆康。2022年獲得“夢翔盃”高中組銀獎。

Mo Ziding, who began vocal music learning at the age of 14, is now a vocal student in the Music Performance Programme of Beijing Normal University-Hong Kong Baptist University United International College (UIC). She is now studying with vocal instructor Mars Lee.

麥芷晴，本科就讀於北師大浸會大學23級音樂表演繫主修聲樂方向，師從於現任UIC聲樂講師李兆康。本人於高中開始學習聲樂，在專業的聲樂訓練中，她不斷探索風格與技巧，力求在藝術表現上達到更高的境界。在高中積極參與合唱比賽，2021年參加慶祝建黨100週年合唱比賽中獲得一等獎。麥芷晴希望能夠在音樂領域繼續深造，追求更多廣泛的演出機會。

Zhiqing Mai is majoring in vocal music at Beijing Normal University-Hong Kong Baptist University United International College (UIC), which began in 2023. She is now under the mentorship of vocal teacher Mars Lee. Mai began to learn vocal music in high school and actively participated in chorus competitions in high school. She won the first prize in the chorus competition celebrating the 100th anniversary of the founding of the Party in 2021. In the future, Mai hopes to continue her studies in the field of music and pursue more extensive performance opportunities.